
ProtokoU fort vid ordinarie fOreningsstamma i
Brf Akvamarinen 1, onsdag 8 december 2021

Datum, tid och plats:
Onsdag den 8 december 2021, kt. 18.00. Digttalt via Teams.

1. Stämmans Oppnande
Styrelsens ordfOrande, Camilla Rydell, fOrklarar mötet Oppnat.

2. Godkannande av dagordning
Stämman besutar godkanna dagordningen med ett tillagg som punkt 14,
styrelsens tiuaggsfOrslag infOr val av styrelse. Punktnumreringen därefter
ändras I lOpande nummer. Stämman beslutar även om en informations -

punkt efter ordinarie stämmas avslut, punkt 20.

3. Fastställande av rOstlangd
Stämman fastställer rOstlangden till 14 närvarande varav 12 rOst-
berattigade medlemmar. Samtliga uppkopplade digitalt via Teams. Ingen
medlem via fullmakt. ROstlangdenjusterades med 1 ytterligare medlem
fran och med punkt 18. Totalt 13 rOstberattigade och 15 närvarande.

4. Val av stämmoordfOrande
Stämman beslutar valja Carina Forsberg till ordfOrande for stämman.

5. Anmälan av ordfOrandes val av protokollfOrare
StämmoordfOrande anmäler Camilla Rydell att vara protokollforare fOr
stämman.

6. Val av erjusteringsman tillika rOsträknare
Stämman beslutar att valja Johan Bostrom attjustera dagens protokoll
och Camilla Rydell som rOsträknare.

7. Fraga om stämman bhvit i behOrig ordning utlyst
Stämman besiutar all kallelsen skett I behOrig ordning.
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r¯.
20. Information
1) Carina Forsberg redovisade Budget och Underhãllsplan fOr 2021 -2022

2) Vi behöver atgarda resultatet av OVK besiktningen dà den inte är
godkand. Det ska vara klart innan ombesiktning senast 16:e april 2022.

3) Telia har meddelar att de gamla Motorola 1910-boxarna till TV:n lNTE
ska användas. De slutar fungera l2januari 2022. Bytes till nya. Endast
nya TV-boxar tillãts. 1 styck ska finnas per Iagenhet och tillhOra
lagenheten. Onskas fler far man stã fOr den själv. Motorola -box
omhändertas av den boende och Iämnas pa aterbruket/miljOstation och
sorteras som elektronikavfall.
Telia saknar kontaktuppgifter till 5 boende som trots det nyttjar
abonnemanget. Dessa ska anmäla detta till Telia omedelbart.

4) Radonmatningar kommer utföras under tre mànader i var.

ProtokoilfOrare
CamHla Rydell

UT
OrdfOrande
Carina Forsberg

a96
Justerare
Johan BostrOm
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BostrOm. Avgàende styrelse erbjuder Sig omval. Stämman beslutar att
väa 3 ledamöter och 2 suppleanter enligt nedan.

Ordinarie ledamOter: Camilla Rydell (kvarstär som ordfOrande m.m.),
Mats Ehnebom (bl.a. tekniska frâgor) och Carina Forsberg (bl.a.
ekonomiska frãgor).
Suppleant: Johan BostrOm och Daniel Hagman Holm
Stämman godkanner Carina Forsbergs medlemsansOkan till fOreningen.

16. Vat av revisorer och suppleanter
Stämman beslutar att valja KPMG som ordinarie revisor fOr
nastkommande verksamhetsãr. Ingen suppleant fOreslàs. KPMG har
anmält Maria Elias som revisor till foreningen.

17. Val av valberedning
Stämman valjer Emelie Sillén och Emma Roos till valberedning.

18. Av styrelsen till stamman hänskjutna fragor samt motioner fran
medlemmar
Motioner se bilaga 1.
Ovriga diskussioner och beslut: Motion 1 - Laddstolpar. Motionaren
ansãg att styrelsens svar inte var kopplat till yrkandet. Diskussion kring
detta. Styrelsen vidhOll sitt svar, men fOreslog motionären att själv
undersOka saken. Stämman beslutade enhigt styrelsens förslag samt att
uppdra till Daniel Hagman Hoim att tiUsammans med Dejan Sakotic
arbeta med kostnadsfrãgan och ãterkomma med rapport under vãren
2022.
Motion 2 - Värmepump. Motionären yrkade bifall till sitt fOrsiag.
Styrelsen yrkade bifall till eget fOrslag. Kort diskussion fOljde. Stämman
beslutade enligt styrelsens fOrslag. Till arbetsgrupp utsags Daniel
Hagman Holm och eventuellt intresserade. De kan kontakta Daniel eller
styrelsen fOr vidaresanda det till Daniel. Johan BostrOm erbjOd sig att
kunna hjalpa till om det Onskades.
Motion 3 - DOrrmodifikation. Efter diskussion sã var motionären nOjd
med styrelsens fOrsiag. Stämman beslutade enligt styrelsens forslag.
(Not. Motioner se bilaga 1)

19. Stämmans avslutande
Stämmans ordfOrande tackar for intresset och fOrklarar stämman
avslutad.
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8. Styrelsens ârsredovisning
StämmoordfOrande föredrar Oversiktligt styrelsens ãrsredovisning och
närvarande medlemmar har mojlighet att ställa frãgor som besvaras av
styrelsen. Stämman beslutar att godkanna ãrsredovisningen och lagga
den till handlingarna.

9. Revisorns berättelse
StammoordfOranden fOredrar revisionsberättelsen for 1 juli 2020 - 30jun1
2021 dà Maria Elias, revisor fran KPMG, inte är närvarande. Stämman
beslutar därefter att lagga revisionsberattelsen till handlingarna.

10. Beslut om fastställande av resultat och balansrakning
Stämman beslutar alt fastställa resultat- och balansrakningen for
rakenskapsaret 1 juli 2020 - 30juni 2021.

11. Beslut om resultatdisposition
Stämman beslutar alt man tagit del av och I enhighet med styrelsens
forslag att avsätta 206 000 kronor till yttre underhãllsfond och balansera
ãrets resultat i fly rakning.

12. Frâga om ansvarsfrihet for styrelseledamOterna
Stämman beslutar enhalligt att bevi!ja styrelsens ledamöter ansvarsfrihet
fOr 1 juhi 2020 - 30juni 2021.

13. Arvode at styrelsen och revisorerna
Stämman beslutar alt styrelsearvode ska utga enhigt stadgarfla,
1,5 prisbasbelopp, exklusive sociala avgifter. Styrelsen beslutar internt
om fOrdelning. Arvode till exterfl revisor betalas enligt faktura.

14. TillaggsfOrslag infOr val
Stämman beslutar, pga. det saknas nomineringar, att Carina Forsberg
kan nomineras till styrelsen. Om Carina Forsberg bhir vald ansOker hon
samtidigt om medlemskap I fOreningen. (Stadgar § 33)

15. Val av styrelseledamoter och suppleanter
Inga nomineringar har inkommit. Styrelsen har tihlfrãgat medlemmarna
om intresse. Tvã intresserade finns, Daniel Hagman Holm och Johan
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Bilaga 1, protokoli Arsstämma 2021-12-08, sid 1(2)

Motioner till BrfAkvamarinens àrsstämma 2021-12-08
lnskickade 2021-10-25 av Daniel Hagman

Motion 1. Laddstolpar

Jag fOreslàr stämman besiuta:
- Att ge styrelsen I uppdrag att utreda kostnaden fOr all installera 3-7 laddstolpar pa befintliga p
piatser. De med bilar med laddmOjlighet far stâ dar, fOr en extra kostnad.

inskickat av Daniel Hagman

Styrelsens svar: Styrelsen har gall igen om ett flertal fOretags utfOrande, upplagg och
genomfOrande av ett sâdant uppdrag och därtitl kostnader I grova drag. Vi har utgatt fran de
fOrutsattningar som finns idag gallande mark, platser och sakringsstyrka. Vi anser inte att det
idag finns tiiirackiigt stor efterfrâgan pa ladd-mojiigheter. Dessutom ser vi svàrigheter med
administration av ladd-piatser och den eventuelia tillkommande kostnaden for detta. Vem ska
betala fOr dem? Om den som hyr en el-piats flyttar och den som star pa tur inte viii ha en
elstolpe och d troligen ej heller betala fOr den? Aven osaker pa att samtliga som hyr p-piatser
viii betala fOr iadd-platser, om vi star Ut det pa samttiga platser. Tyvärr far vi inte utoka antalet p
piatser vilket varit Onskemat sedan flera ar. En ladd-stolpe kostar idag mellan 20 000-50 000 kr
(troligen det hOgsta pga. markarbetet och uppgradering av sakringar) och en ladd-box mellan
12 000 - 20 000 kr. idag kan man ansOka om bidrag, det sk Klimatkiivet, fran Naturvârdsverket.
Man kan fà upp till 50 % i bidrag for ladd-stoipe och installation. Idag anser vi inte att det finns
tiilrackligt underlag och inte heiler ekonomi for att gOra detta. De raknar genereilt pa att
aniaggningskostnaden fOr en el-plats betalar sig fOrst efter 10-15 âr, fOrutom att det kanske
hOjer värdet pa fastigheten. Det är ju naturiigtvis beroende pa vilket pâsiag man gOr pa dessa
platser.

Styrelsen föreslâr stämman besluta: - Att styrelsen gjort en grov Oversyn pa kostnadsiaget
och utifràn ovan avslâ motionen

Motion 2. Varmepump

Jag fOreslâr stämman besiuta:
- Att styrelsen far I uppdrag att utreda mOjligheten fOr gemensam losning av varmepump.
- All de ser Over kostnad, intresse och teknisk mOjlighet for en gemensam (men
egenfinansierad) lOsning for att installera varmepump I Iagenheterna. Mest for kyla pa
sommaren.

lnskickat av Daniel Hagman

Styreisens svar: Styreisen anser att motionen inte ger tillracklig information till de fOreslagna
uppdragen. Dessutom svart aft tolka vad som menas med - egenfinansierad lOsning. Samt att
det Onskas installation av VARMEPUMP mest for kyia pa sommaren. Det är tva olika syften.

Styrelsen föreslár stämman besluta: - Att motionaren själv efterfràgar intresse av att skapa
en arbetsgrupp kring detta. Och all de áterkommer med ett mer utarbetat fOrsiag, inkiusive
ekonomi, till styrelsen for att ater tas upp pa várens staddag.
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Motion 3. Dörrmodifikation

Jag föreslâr stämman besiuta:
- Aft styrelsen far I uppdrag aft utreda gemensam losning for modifikation av balkongdorr for
utblâs av mobil kylmaskin.
Hur man kan fixa till dOrren sâ man kan installera utblâs, aven hur man kan âterställa den.
Della sa man har en fOrutbestämd losning fOr dem som viii kopa mobil kylmaskin pa den varma
sommaren.

lnskickat av Daniel Hagman

Styrelsens svar: FOrslaget till besiut är delvis inaktuellt. Styretsen har beviijat en tidigare
forfragan om en losning fOr kylmaskin. Och det kan vi även gOra I fortsattningen, men oavsett sà
maste fràgan aittid ga till styrelsen fOr besiut. Det màste dokumenteras vem som gOr vad sâ vi
kan kontroilera vid en eventueil flytt. Och även kontroliera med kOparen cm vad som sagts
galiande della. Om denne viii behâlla elier inte sâ ska detta skrivas ner. Om den behátts sá blir
koparen ansvarig for àterstäilandet. I svaret ingar all man ALLTID máste âterstäiia dOrren I
fOnstret som det var innan âtgard. Dessutom ska det som gors vara regn- och fuktskyddat. Det
är svart aft ta besiut om en generelt, fOrutbestämd losning dâ det skert kommer att finnas oiika
Onskemàl om inkOp av mobila kytmaskiner

Styrelsen föreslàr stämman besluta: - Aft anse motionen vara besvarad
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